
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 7. dubna 2020 

(Microsoft Teams) 
 
 

Přítomni: doc. Kočí, doc. Sýkora, doc. Šimáček, doc. Hlinčík, doc. Macák, Dr. Šír, doc. Ciahotný,  

  prof. Jeníček, Ing. Březina, Dr. Mištová 

Omluveni: doc. Kubal 
 

 
doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 
− Návrh Zákona o zvláštních pravidlech pro vzdělávání a rozhodování na vysokých školách v roce 2020 

a o posuzování doby studia pro účely dalších zákonů - pro nás dopady např. §2 Zohlednění narušení 

studia, bod 1 „ Doba studia ve studijním programu připadající na období od 1. března 2020 do 31. 

srpna 2020 se nezapočítává do maximální doby studia pro účely plnění studijních povinností“; u DSP 

studentů máme v 7. ročníku 7 studentů, kteří by měli odevzdávat dizertační práci s následnou 

obhajobou, upřednostnit před těmito obhajobami mag. a bak. státní zkoušky; odst. 3 - upravení 

délku ak. roku, zákon řeší i výplatu sociálních stipendií - bude prodlouženo 

− podklady k závěrečné zprávě – zatím nedodáno od ústavu 240 

− vyplácení stipendií studentům DSP běží dál (pokud by bylo pozastaveno, bylo by doplaceno po 

skončení mimořádné situace) 

− rozdělení peněz na ústavy - zpětná vazba zatím od ústavu 215 a 216 

 

doc. Kočí - děkan  
− rozpočet na letošní rok - není jisté, zda přijdou stejné peníze, zatím není konečná částka, která se 

bude dělit mezi fakulty 

− na školu se hlásí méně studentů k bc. studiu v porovnání s předchozími roky 

− aktuální stav přihlášek na FTOP: bc. studium - 166 studentů, mag. studium - 34 studentů 

 

doc. Sýkora- proděkan pro pedagogiku 

− probíhá komunikace ohledně oddělených státnic a obhajob, bude potřeba vypracovat přechodná 

ustanovení k mimořádné situaci 

− požadavek studentů na dodání tištěné verze diplomové a bakalářské práce později, do systému 

bude nahráno v termínu, tiskárna KANAG funguje 

− včasné zarezervování učeben ke státnicím 
 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

− zatím není jasný postup, zda bude možné státní zkoušky konat před obhajobami prací 
 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

− AJ konference DSP - preferuje termín ještě do prázdnin (bude se řešit dle aktuální situace), šlo by 

distančně? (doc. Sýkora) 
 

Ing. Šritrová 
− DSP studenti prezenčního formy studia - pokud nesplní podmínky pro výplatu stipendií pro postup 

do dalšího ročníku (zrušený termín AJ konference apod.) - budou přechodná ustanovení 

− do konce měsíce bude spuštěná nová verze e-doktoranda, zatím studenti nemají možnost vyplňovat 

výroční hodnocení 

Datum příštího kolegia děkana bude v úterý 14. 4. 2020. 
Zapsala: Ing. Kateřina Šritrová 


